
Referat FU møde
Tilstede: Mogens Nielsen (MN), Lars Svane (LS) og Tonny Dam Jensen (TDJ).

1.
a. LS refererer fra centerbykontaktudvalg omkring julebelysning. Herning

kommune har besluttet at slukke belysning (ca. hver 2.) og det berører også
julebelysningen. LS informerer Handels og Håndværkerforeningen. Der har
efterfølgende været et møde mellem centerbyer herunder LS og en journalist
der vil have noget fokus på Sdr. Felding og de problemstillinger/projekter vi
har.

b. LS referer omkring samarbejdsdialog. Der er aftalt et møde 11/1 i Krydsfeltet i
Kibæk omkring blandt andet muligheden for at få fast årlig støtte.

c.
i. LS har hørt fra Ulrik Hyldgård at der vil være en håndfuld af

energiprojekterne der godkendes, men det er ikke afgjort endnu.
ii. Omkring Troldtekt trafikken så forudantager man en trafikforøgelse op

omkring 80% i så fald at trafikken ledes ad Sdr. Feldingvej til
Skjernvej.

2. Svend-Erik Blaabjerg har aflyst aftalt møde, LS kontakter ham for nyt møde. Vi
foreslår 4 datoer.

3. Brugsens parkeringplads: Vi foreslår grønne og røde “prikker” på forhøjningen lige
foran brugsens indgang, og stregkode-striber som anvist på tegning fra Sine.

a. Der er et ekstra borde/bænkesæt der er ankommet hos JPK. Disse er aftalt til
at blive monteret ca uge 48.

b. Kabel til lys er “fundet” af LS, der har informeret JPK.
4. Martin Lystbech møde foreslåes i uge 48. LS kontakter Martin. Punkter bør være:

Parkeringsforhold i midtbyen, krydset ved Bjergvej/Søndergade og Skjernvej-krydset.
5. Forslag om udflugt til Vildbjerg og få foredrag fra bykoordinator Birthe Luckmann. MP

koordinerer med Birthe og inviterer lokalrådet.
6. Lokalrådet etablerer en stand med sti-udvalg på årets julemesse.
7. MN kontakter Advokat Anker for status omkring arv.

Referant: Tonny Dam Jensen


